

高温蒸煮高阻隔流延膜

High-temperature retortable high-barrier cast film

产品性能&特点 Features

- 阻隔性高：锁鲜、锁香，最大限度保证食用时的口感，同时提升食品健康与安全性。

High Barrier Properties: Preserve the original properties of the product while enhancing food health and safety.

- 平整度高：可提供优秀的成型效果和极低的破包率。

Excellent flatness: Has good thermal mouldability and minimises leakage when transported and handled.

- 透明度高：还原了食物本身的色彩与实际状况。

High Clarity: It creates a three-dimensional (3D) effect and enables a full view of the product.

- 多层共挤：提供了较高的拉伸效果、高耐穿刺。

Multilayer Coextrusion: It provides high tensile strength and high puncture resistance.

- 高温蒸煮：可接受 121 度蒸煮杀菌 30 分钟

High Temperature Retorting: It is designed for applications involving high retort sterilization (121° C for 30 minutes).

产品应用 Applications

- 鸡胸肉包装

Chicken breast

- 蟹肉棒包装

Crab sticks

- 玉米包装

Corn

- 休闲食品

Snacks



产品系列 Product Range	结构 Structure	最大宽幅 Max Width(mm)	厚度范围 Thickness Range(um)	阻隔性 Barrier Properties
Medium Barrier 中阻隔	PA/PE	2820	40~380	OTR≤150cm ³ /(m ² ·24h·0.1Mpa) WVTR≤15g/(m ² ·24h)
	PA/PP			
	PE/PA/PE			
	PP/PA/PP			
High Barrier 高阻隔	PA/EVOH/PE			OTR≤5cm ³ /(m ² ·24h·0.1Mpa) WVTR≤15g/(m ² ·24h)
	PA/EVOH/PP			
	PE/EVOH/PE			
	PP/EVOH/PP			
	PE/PA/EVOH/PA/PE			
	PP/PA/EVOH/PA/PP			
	PP/PA/EVOH/PA/PE			

产品说明: 通过 EVOH 提供极高的氧气、水汽的阻隔性, 可大量降低食品添加剂的使用, 有效延长产品货架期, 提高食品安全标准。可同时满足 121°C 内 30 分钟杀菌, 以及后期低温冷冻储存。

性能:

- * 优异的阻隔性能
- * 较高的爽滑性能
- * 良好的透明度、光泽度
- * 高拉伸强度
- * 优异平整度

电晕处理: 单、双面均可处理

厚度范围: 40μm~380μm

技术指标:

Description: Based on EVOH, its high barrier properties against oxygen and water vapour can greatly reduce the use of food additives, effectively extend the shelf life of products and improve food safety standards. It is suitable for sterilization (121°C/30min) and low temperature frozen storage.

Characteristic:

- * Excellent barrier properties
- * Good slip properties
- * High clarity & gloss
- * High tensile strength
- * Excellent flatness

Corona Treatment: Single-sided / Double-sided Treatment

Thickness range: 40μm~380μm

Technical Index:

指标性能 Performance Indicator		执行标准 Implementation Standard	单 位 Unit	标准值 Reference Value
厚度偏差 Thickness Tolerance		GB/T 6672-2001	μm	0 — ±2
宽度偏差 Width Tolerance		GB/T 6673-2001	mm	0 — +2
摩擦系数 Coefficient Of Friction		GB10006-2021	-	Customized
透光率 Luminous Transmittance		GB/T 2410-2008	%	90-95
雾度 Haze		GB/T 2410-2008	%	3-15
拉伸强度 Tensile Strength	MD	GB/T 1040.3-2006	N/15mm	≥15
	TD			≥10
断裂伸长率 Elongation	MD	GB/T 1040.3-2006	%	≥300
	TD			≥300
水蒸气透过量 Water Vapor Transmission Rate		GB/T 26253-2010 (38°C/90%RH)	g/(m ² ·24h)	1-15
氧气透过量 Oxygen Transmission Rate		GB/T 1038.1-2022 (At23°C,Dry,1Atm)	cm ³ /(m ² ·24h·0.1Mpa)	0.3-5
热封强度 Heat-Seal Strength		QB/T 2358-1998	N/15mm	≥5
剥离强度 Peel Strength		GB/T 8088-1988	N/15mm	≥3

重要说明: 以上数据为本公司实验室所得, 仅供参考。不能作为特定环境或条件下的操作依据。请使用者自动测试各项性能指标, 以决定产品是否适用。

产品在运输、装卸过程中防止机械碰撞, 以免损伤表面或端面, 避免日晒雨淋, 并储存于整洁阴凉、干燥处。

IMPORTANT NOTICE The above data has been obtained from our laboratory and is provided for reference only. It must not be used as a basis for operation under specific environments or conditions. Users are kindly requested to test each performance index independently to determine whether the product is suitable or not. During transportation, loading, and unloading, mechanical collisions should be avoided to prevent damage to the surface or end face. Additionally, avoid exposure to sunlight and rain, and store the product in a clean, cool, and dry place.

高温蒸煮中阻隔流延膜 High-temperature retortable medium-barrier cast film

产品性能&特点 Features

- 平整度高：可提供优秀的成型效果和极低的破包率。

Excellent flatness : Has good thermal mouldability and minimises leakage when transported and handled.

- 透明度高：还原了食物本身的色彩与实际状况。

High Clarity: It creates a three-dimensional (3D) effect and enables a full view of the product.

- 多层共挤：提供了较高的拉伸效果、高耐穿刺。

Multilayer Coextrusion: It provides high tensile strength and high puncture resistance.

- 高温蒸煮：可接受 121℃蒸煮杀菌 30 分钟

High Temperature Retorting: It is designed for applications involving high retort sterilization (121°C for 30 minutes).

产品应用 Applications

- 卤鸡蛋包装

Braised Eggs

- 鹌鹑蛋包装

Quail Eggs

- 牛肉干包装

Beef jerky



产品系列 Product Range	结构 Structure	最大宽幅 Max Width(mm)	厚度范围 Thickness Range(um)	阻隔性 Barrier Properties
Medium Barrier 中阻隔	PA/PE	2820	40~380	OTR≤150cm³/(m²·24h·0.1Mpa) WVTR≤15g/(m²·24h)
	PA/PP			
	PE/PA/PE			
	PP/PA/PP			
High Barrier 高阻隔	PA/EVOH/PE	2820	40~380	OTR≤5cm³/(m²·24h·0.1Mpa) WVTR≤15g/(m²·24h)
	PA/EVOH/PP			
	PE/EVOH/PE			
	PP/EVOH/PP			
	PE/PA/EVOH/PA/PE			
	PP/PA/EVOH/PA/PP			
	PP/PA/EVOH/PA/PE			

产品说明: 通过对尼龙含量的调节, 满足低温冷冻, 可深拉伸热成型。可同时满足 121°C 内 30 分钟杀菌, 以及后期低温冷冻储存。

性能:

- * 较好的阻隔性能
- * 较高的爽滑性能
- * 良好的透明度、光泽度
- * 高拉伸强度
- * 优异平整度

电晕处理: 单、双面均可处理

厚度范围: 40μm~380μm

技术指标:

Description: By adjusting the nylon content, it can meet the requirements of low temperature freezing and is suitable for deep draw thermoforming. It is suitable for sterilisation (121°C/30min) and low temperature freezing storage.

Characteristic:

- * Good barrier properties
- * Good slip properties
- * High clarity & gloss
- * High tensile strength
- * Excellent flatness

Corona Treatment: Single-sided / Double-sided Treatment

Thickness range: 40μm~380μm

Technical Index:

指标性能 Performance Indicator		执行标准 Implementation Standard	单 位 Unit	标准值 Reference Value
厚度偏差 Thickness Tolerance		GB/T 6672-2001	μm	0 — ±2
宽度偏差 Width Tolerance		GB/T 6673-2001	mm	0 — +2
摩擦系数 Coefficient Of Friction		GB10006-2021	-	Customized
透光率 Luminous Transmittance		GB/T 2410-2008	%	90-95
雾度 Haze		GB/T 2410-2008	%	3-15
拉伸强度 Tensile Strength	MD	GB/T 1040.3-2006	N/15mm	≥15
	TD			≥10
断裂伸长率 Elongation	MD	GB/T 1040.3-2006	%	≥300
	TD			≥300
水蒸气透过量 Water Vapor Transmission Rate		GB/T 26253-2010 (38°C/90%RH)	g/(m ² ·24h)	1-15
氧气透过量 Oxygen Transmission Rate		GB/T 1038.1-2022 (At23°C,Dry,1Atm)	cm ³ /(m ² ·24h·0.1Mpa)	5-150
热封强度 Heat-Seal Strength		QB/T 2358-1998	N/15mm	≥5
剥离强度 Peel Strength		GB/T 8088-1988	N/15mm	≥3

重要说明: 以上数据为本公司实验室所得, 仅供参考。不能作为特定环境或条件下的操作依据。请使用者自动测试各项性能指标, 以决定产品是否适用。

产品在运输、装卸过程中防止机械碰撞, 以免损伤表面或端面, 避免日晒雨淋, 并储存于整洁阴凉、干燥处。

IMPORTANT NOTICE The above data has been obtained from our laboratory and is provided for reference only. It must not be used as a basis for operation under specific environments or conditions. Users are kindly requested to test each performance index independently to determine whether the product is suitable or not. During transportation, loading, and unloading, mechanical collisions should be avoided to prevent damage to the surface or end face. Additionally, avoid exposure to sunlight and rain, and store the product in a clean, cool, and dry place.

高阻隔流延膜

Cast film(High Barrier)

产品性能&特点 Features

- 阻隔性高：锁鲜、锁香，最大限度保证食用时的口感，同时提升食品健康与安全性。

High Barrier Properties: Preserve the original properties of the product while enhancing food health and safety.

- 平整度高：可提供优秀的成型效果和极低的破包率。

Excellent flatness: Has good thermal mouldability and minimises leakage when transported and handled.

- 透明度高：还原了食物本身的色彩与实际状况。

High Clarity: It creates a three-dimensional (3D) effect and enables a full view of the product.

- 多层共挤：提供了较高的拉伸效果、高耐穿刺。

Multilayer Coextrusion: It provides high tensile strength and high puncture resistance.

产品应用 Applications

- 火腿包装 Ham

- 香肠包装 Sausage

- 即食海鲜

Ready-to-Eat Seafood

- 鲜肉包装 Fresh Meat



产品系列 Product Range	结构 Structure	最大宽幅 Max Width(mm)	厚度范围 Thickness Range(um)	阻隔性 Barrier Properties
Medium Barrier 中阻隔	PA/PE	2820	40~380	OTR≤150cm³/(m²·24h·0.1Mpa) WVTR≤15g/(m²·24h)
	PA/PP			
	PE/PA/PE			
	PP/PA/PP			
High Barrier 高阻隔	PA/EVOH/PE			OTR≤5cm³/(m²·24h·0.1Mpa) WVTR≤15g/(m²·24h)
	PA/EVOH/PP			
	PE/EVOH/PE			
	PP/EVOH/PP			
	PE/PA/EVOH/PA/PE			
	PP/PA/EVOH/PA/PP			
	PP/PA/EVOH/PA/PE			

产品说明：通过 PP/PE 配合 EVOH 提供极高的氧气、水汽的阻隔性，可大量降低食品添加剂的使用，有效延长产品货架期，提高食品安全标准。可同时满足 100 度内 30 分钟杀菌。以及后期低温冷冻储存。

性能：

- * 优异的阻隔性能
- * 较高的爽滑性能
- * 良好的透明度、光泽度
- * 高拉伸强度
- * 优异平整度

电晕处理：单、双面均可处理

厚度范围：40μm~380μm

技术指标：

Description： PP/PE combined with EVOH provides extremely high oxygen and water vapour barrier properties, which can greatly reduce the use of food additives, effectively extend the shelf life of products and improve food safety standards. It is suitable for sterilization (100°C/30min) and low temperature frozen storage.

Characteristic:

- * Excellent barrier properties
- * Good slip properties
- * High clarity & gloss
- * High tensile strength
- * Excellent flatness

Corona Treatment: Single-sided / Double-sided Treatment

Thickness Range : 40μm~380μm

Technical Index:

指标性能 Performance Indicator		执行标准 Implementation Standard	单 位 Unit	标准值 Reference Value
厚度偏差 Thickness Tolerance		GB/T 6672-2001	μm	0 — ±2
宽度偏差 Width Tolerance		GB/T 6673-2001	mm	0 — +2
摩擦系数 Coefficient Of Friction		GB10006-2021	-	Customized
透光率 Luminous Transmittance		GB/T 2410-2008	%	90-95
雾度 Haze		GB/T 2410-2008	%	3-15
拉伸强度 Tensile Strength	MD	GB/T 1040.3-2006	N/15mm	≥15
	TD			≥10
断裂伸长率 Elongation	MD	GB/T 1040.3-2006	%	≥300
	TD			≥300
水蒸气透过量 Water Vapor Transmission Rate		GB/T 26253-2010 (38°C/90%RH)	g/(m ² ·24h)	1-15
氧气透过量 Oxygen Transmission Rate		GB/T 1038.1-2022 (At23°C,Dry,1Atm)	cm ³ /(m ² ·24h·0.1Mpa)	0.3-5
热封强度 Heat-Seal Strength		QB/T 2358-1998	N/15mm	≥5
剥离强度 Peel Strength		GB/T 8088-1988	N/15mm	≥3

重要说明：以上数据为本公司实验室所得，仅供参考。不能作为特定环境或条件下的操作依据。请使用者自动测试各项性能指标，以决定产品是否适用。

产品在运输、装卸过程中防止机械碰撞，以免损伤表面或端面，避免日晒雨淋，并储存于整洁阴凉、干燥处。

IMPORTANT NOTICE The above data has been obtained from our laboratory and is provided for reference only. It must not be used as a basis for operation under specific environments or conditions. Users are kindly requested to test each performance index independently to determine whether the product is suitable or not. During transportation, loading, and unloading, mechanical collisions should be avoided to prevent damage to the surface or end face. Additionally, avoid exposure to sunlight and rain, and store the product in a clean, cool, and dry place.

中阻隔流延膜

Cast Film (Medium-Barrier)

产品性能&特点 Features

- 平整度高：可提供优秀的成型效果和极低的破包率。

Excellent flatness: Has good thermal mouldability and minimises leakage when transported and handled.

- 透明度高：还原了食物本身的色彩与实际状况。

High Clarity: It creates a three-dimensional (3D) effect and enables a full view of the product.

- 多层共挤：提供了较高的拉伸效果、高耐穿刺。

Multilayer Coextrusion: It provides high tensile strength and high puncture resistance.

产品应用 Applications

- 火锅调料

Hot pot seasonings

- 辣条包装

Spicy Strips

- 花生包装

Peanuts

- 冷冻牛排

Frozen steak



产品系列 Product Range	结构 Structure	最大宽幅 Max Width(mm)	厚度范围 Thickness Range(um)	阻隔性 Barrier Properties
Medium Barrier 中阻隔	PA/PE	2820	40~380	OTR≤150cm ³ /(m ² ·24h·0.1Mpa) WVTR≤15g/(m ² ·24h)
	PA/PP			
	PE/PA/PE			
	PP/PA/PP			
High Barrier 高阻隔	PA/EVOH/PE			OTR≤5cm ³ /(m ² ·24h·0.1Mpa) WVTR≤15g/(m ² ·24h)
	PA/EVOH/PP			
	PE/EVOH/PE			
	PP/EVOH/PP			
	PE/PA/EVOH/PA/PE			
	PP/PA/EVOH/PA/PP			
	PP/PA/EVOH/PA/PE			

产品说明: 通过对尼龙含量的调节, 满足低温冷冻, 可深拉伸热成型。可同时满足 100 度内 30 分钟杀菌, 以及后期低温冷冻储存。

性能:

- * 较好的阻隔性能
- * 较高的爽滑性能
- * 良好的透明度、光泽度
- * 高拉伸强度
- * 优异平整度

电晕处理: 单、双面均可处理

厚度范围: 40μm~380μm

技术指标:

Description:

By adjusting the nylon content, it can meet the requirements of low temperature freezing and is suitable for deep draw thermoforming. It is suitable for sterilisation (100°C/30min) and low temperature freezing storage.

Characteristic:

- * Good barrier properties
- * Good slip properties
- * High clarity & gloss
- * High tensile strength
- * Excellent flatness

Corona Treatment: Single-sided / Double-sided Treatment

Thickness range: 40μm~380μm

Technical Index:

指标性能 Performance Indicator		执行标准 Implementation Standard	单 位 Unit	标准值 Reference Value
厚度偏差 Thickness Tolerance		GB/T 6672-2001	μm	0 — ±2
宽度偏差 Width Tolerance		GB/T 6673-2001	mm	0 — +2
摩擦系数 Coefficient Of Friction		GB10006-2021	-	Customized
透光率 Luminous Transmittance		GB/T 2410-2008	%	90-95
雾度 Haze		GB/T 2410-2008	%	3-15
拉伸强度 Tensile Strength	MD	GB/T 1040.3-2006	N/15mm	≥15
	TD			≥10
断裂伸长率 Elongation	MD	GB/T 1040.3-2006	%	≥300
	TD			≥300
水蒸气透过量 Water Vapor Transmission Rate		GB/T 26253-2010 (38°C/90%RH)	g/(m ² ·24h)	1-15
氧气透过量 Oxygen Transmission Rate		GB/T 1038.1-2022 (At23°C,Dry,1Atm)	cm ³ /(m ² ·24h·0.1Mpa)	5-150
热封强度 Heat-Seal Strength		QB/T 2358-1998	N/15mm	≥5
剥离强度 Peel Strength		GB/T 8088-1988	N/15mm	≥3

重要说明: 以上数据为本公司实验室所得, 仅供参考。不能作为特定环境或条件下的操作依据。请使用者自动测试各项性能指标, 以决定产品是否适用。

产品在运输、装卸过程中防止机械碰撞, 以免损伤表面或端面, 避免日晒雨淋, 并储存于整洁阴凉、干燥处。

IMPORTANT NOTICE The above data has been obtained from our laboratory and is provided for reference only. It must not be used as a basis for operation under specific environments or conditions. Users are kindly requested to test each performance index independently to determine whether the product is suitable or not. During transportation, loading, and unloading, mechanical collisions should be avoided to prevent damage to the surface or end face. Additionally, avoid exposure to sunlight and rain, and store the product in a clean, cool, and dry place.

生物反应袋膜

Bioreaction - bag Film

产品性能&特点 Features

- 生物反应袋膜：低可取物、低析出，良好的化学相容性与生物安全性、阻隔氧气，二氧化碳、水蒸气等

Bioreaction - bag Film: It boasts low extractables, minimal precipitation, outstanding chemical compatibility, and remarkable biological safety. Moreover, it has the remarkable ability to block oxygen, carbon dioxide, and water vapour, among other substances.

产品应用 Applications

- 生物反应袋专用膜

Bioreaction - bag Film



产品系列 Product Range	结构 Structure	最大宽幅 Max Width(mm)	典型厚度 Typical Thickness(um)	阻隔性 Barrier Properties
Medium Barrier 中阻隔	PA/PE	2820	320μm, 350μm, 380μm, 420μm	OTR≤150cm ³ /(m ² ·24h·0.1Mpa) WVTR≤15g/(m ² ·24h)
	PA/PP			
	PE/PA/PE			
	PP/PA/PP			
High Barrier 高阻隔	PA/EVOH/PE			OTR≤5cm ³ /(m ² ·24h·0.1Mpa) WVTR≤15g/(m ² ·24h)
	PA/EVOH/PP			
	PE/EVOH/PE			
	PP/EVOH/PP			
	PE/PA/EVOH/PA/PE			
	PP/PA/EVOH/PA/PP			
	PP/PA/EVOH/PA/PE			

产品说明：多层结构赋予产品更强的物理性能，高精度的材料控制让产品靶向更加精准。

性能：

- * 优异的阻隔性能
- * 低析出
- * 良好的化学相容性和生物安全性

电晕处理：无

典型厚度：320、350、380、420μm

技术指标：

Description The multi-layer structure endows the product with stronger physical properties. The high-precision material control makes the product targeting more accurate.

Characteristic:

- * Excellent barrier properties
- * Low precipitation
- * Good chemical compatibility and biological safety

Corona Treatment: N/A

Typical Thickness: 320、350、380、420μm

Technical Index:

指标性能 Performance Indicator		执行标准 Implementation Standard	单 位 Unit	标准值 Reference Value
厚度偏差 Thickness Tolerance		GB/T 6672-2001	μm	0 — ±2
宽度偏差 Width Tolerance		GB/T 6673-2001	mm	0 — +2
摩擦系数 Coefficient Of Friction		GB10006-2021	-	Customized
透光率 Luminous Transmittance		GB/T 2410-2008	%	90-95
雾度 Haze		GB/T 2410-2008	%	5-15
拉伸强度 Tensile Strength	MD	GB/T 1040.3-2006	N/15mm	≥50
	TD			≥50
断裂伸长率 Elongation	MD	GB/T 1040.3-2006	%	≥300
	TD			≥300
水蒸气透过量 Water Vapor Transmission Rate		GB/T 26253-2010 (38°C/90%RH)	g/(m ² ·24h)	1-2
氧气透过量 Oxygen Transmission Rate		GB/T 1038.1-2022 (At23°C,Dry,1Atm)	cm ³ /(m ² ·24h·0.1Mpa)	0.3-1
热封强度 Heat-Seal Strength		QB/T 2358-1998	N/15mm	≥40
剥离强度 Peel Strength		GB/T 8088-1988	N/15mm	≥15

重要说明：以上数据为本公司实验室所得，仅供参考。不能作为特定环境或条件下的操作依据。请使用者自动测试各项性能指标，以决定产品是否适用。

产品在运输、装卸过程中防止机械碰撞，以免损伤表面或端面，避免日晒雨淋，并储存于整洁阴凉、干燥处。

IMPORTANT NOTICE The above data has been obtained from our laboratory and is provided for reference only. It must not be used as a basis for operation under specific environments or conditions. Users are kindly requested to test each performance index independently to determine whether the product is suitable or not. During transportation, loading, and unloading, mechanical collisions should be avoided to prevent damage to the surface or end face. Additionally, avoid exposure to sunlight and rain, and store the product in a clean, cool, and dry place.

医疗包装膜

Medical packaging

产品性能&特点 Features

- 造口袋：高柔、高水、气阻隔。外层具有亲肤感

Ostomy bags: They have high flexibility and high barrier properties. The exterior layer has a skin-friendly feel.

- 设备精度高，各层材料结构平整均匀，从而易揭力值均匀，破包率低，且不易出现拉丝现象

The equipment is of high precision. The structures of materials in each layer are flat and uniform. As a result, the peel strength is uniform, the package breakage rate is low, and the phenomenon of drawing filaments is unlikely to occur

产品应用 Applications

- 造口袋（肤色、茶色、透明）

Ostomy Bags

(Available in Skin - colored, Tea - colored, and Transparent)

- 灭菌袋

Sterilization Bags



产品系列 Product Range	结构 Structure	最大宽幅 Max Width(mm)	厚度范围 Thickness Range(um)	阻隔性 Barrier Properties
Medium Barrier 中阻隔	PA/PE	2820	40~380	OTR≤150cm ³ /(m ² ·24h·0.1Mpa) WVTR≤15g/(m ² ·24h)
	PA/PP			
	PE/PA/PE			
	PP/PA/PP			
High Barrier 高阻隔	PA/EVOH/PE			OTR≤5cm ³ /(m ² ·24h·0.1Mpa) WVTR≤15g/(m ² ·24h)
	PA/EVOH/PP			
	PE/EVOH/PE			
	PP/EVOH/PP			
	PE/PA/EVOH/PA/PE			
	PP/PA/EVOH/PA/PP			
	PP/PA/EVOH/PA/PE			

产品说明：车间为万级净化车间，满足基础材料生产条件。可提供拉伸性能、配合热成型自动包装机使用。因平整度高，设备精准，可满足各种易揭要求，满足各种无菌包设计与使用需求。

性能：

- * 优异的阻隔性能
- * 较高的爽滑性能
- * 良好的透明度、光泽度
- * 高拉伸强度
- * 优异平整度

电晕处理：单面处理

厚度范围：40μm~380μm

技术指标：

Description: The workshop is a class 10,000 clean room, which meets the production conditions for base materials. It can provide tensile properties and is compatible with automatic thermoforming packaging machines. Due to its high flatness and precise equipment, it can meet various easy-peel requirements and satisfy the design and usage needs of various sterile packaging.

Characteristic:

- * Excellent barrier properties
- * Good slip properties
- * High clarity & gloss
- * High tensile strength
- * Excellent flatness

Corona Treatment: Single-Sided Treatment

Thickness range : 40μm~380μm

Technical Index:

指标性能 Performance Indicator		执行标准 Implementation Standard	单 位 Unit	标准值 Reference Value
厚度偏差 Thickness Tolerance		GB/T 6672-2001	μm	0 — ±2
宽度偏差 Width Tolerance		GB/T 6673-2001	mm	0 — +2
摩擦系数 Coefficient Of Friction		GB10006-2021	-	Customized
透光率 Luminous Transmittance		GB/T 2410-2008	%	90-95
雾度 Haze		GB/T 2410-2008	%	3-15
拉伸强度 Tensile Strength	MD	GB/T 1040.3-2006	N/15mm	≥15
	TD			≥10
断裂伸长率 Elongation	MD	GB/T 1040.3-2006	%	≥300
	TD			≥300
水蒸气透过量 Water Vapor Transmission Rate		GB/T 26253-2010 (38°C/90%RH)	g/(m ² ·24h)	1-15
氧气透过量 Oxygen Transmission Rate		GB/T 1038.1-2022 (At23°C,Dry,1Atm)	cm ³ /(m ² ·24h·0.1Mpa)	5-150
热封强度 Heat-Seal Strength		QB/T 2358-1998	N/15mm	≥5
剥离强度 Peel Strength		GB/T 8088-1988	N/15mm	≥3

重要说明：以上数据为本公司实验室所得，仅供参考。不能作为特定环境或条件下的操作依据。请使用者自动测试各项性能指标，以决定产品是否适用。

产品在运输、装卸过程中防止机械碰撞，以免损伤表面或端面，避免日晒雨淋，并储存于整洁阴凉、干燥处。

IMPORTANT NOTICE The above data has been obtained from our laboratory and is provided for reference only. It must not be used as a basis for operation under specific environments or conditions. Users are kindly requested to test each performance index independently to determine whether the product is suitable or not. During transportation, loading, and unloading, mechanical collisions should be avoided to prevent damage to the surface or end face. Additionally, avoid exposure to sunlight and rain, and store the product in a clean, cool, and dry place.